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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 21009 din 24.10.2023 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 24 octombrie 2023 
 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,            
 Stimaţi colegi,                
 Doamnelor şi domnilor.   
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 345 din 
18.10.2023, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia prin intermediul platformei zoom.      
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi on-line 27 consilieri, plus Președintele 
Consiliului Județean, absenţi fiind domnul Margin Gabriel-Adrian, domnul Chende 
Ioan și doamna Irimiea Anca-Manuela. 
                                                                 *     
 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 27 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu 28 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului de funcţionare şi 
dezvoltare al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului 
județean, la 30 septembrie 2023. 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj 
nr.134 din 26.09.2023 privind aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea 
drumurilor judeţene, din administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de 
iarnă 2023-2024. 

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea principalilor indicatori tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare accese și sisteme de colectare și 
evacuare a apelor pluviale pentru DJ 109F: Gâlgău - Poiana Blenchii - limită județul  
Maramureș”. 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 133 
din 26 septembrie 2018 privind aprobarea proiectului „Reabilitare şi modernizare 
drum  judeţean  DJ 109E: limită județul Cluj-Fodora-Rus-Buzaș-Lozna-DN 1H (pod 
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Ciocmani), km 17+000-62+782” și a cheltuielilor aferente, în vederea promovării 
spre finanțare în cadrul POR 2014-2020, cu modificările și completările ulterioare. 

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Județean Sălaj nr. 106 din 09 august 2022 privind aprobarea documentației de avizare 
a lucrărilor de intervenții, a actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului 
general pentru obiectivul de investiții „Punere în siguranță pod peste râul Someș, pe 
DJ 108E, km 1+630”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 
„Anghel Saligny”, precum și a sumei  reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 
de la bugetul județului pentru realizarea obiectivului. 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Județean Sălaj nr. 109 din 09 august 2022 privind aprobarea documentației de avizare 
a lucrărilor de intervenții, a actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului 
general pentru obiectivul de investiții „Consolidare pod pe DJ 110C, km 0+430, în 
localitatea Ileanda”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 
„Anghel Saligny”, precum și a sumei  reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 
de la bugetul județului pentru realizarea obiectivului. 

8. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Sălaj nr. 171 din 29 decembrie 2022 privind aprobarea tarifelor pentru 
serviciile delegate practicate de către S.C. „Pază Obiective şi Intervenţie” S.R.L. 
Zalău. 

9. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor imobile din domeniul 
public al Comunei Someș-Odorhei şi administrarea Consiliului Local al Comunei 
Someș-Odorhei, în domeniul public al Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului 
Judeţean Sălaj. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 

11. Diverse.  
 

* 
                                         *   * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea execuţiei bugetului de funcţionare şi dezvoltare al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean, la 30 septembrie 
2023, îl invit pe dl. consilier BLAGA DUMITRU să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

* 
Dl. BLAGA DUMITRU 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Doamna Irimiea Anca-Manuela și domnul Chende Ioan intră  în ședință la ora 

9,03 
*                                                            

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Eu vreau să îmi exprim satisfacția că la data de 30 septembrie avem bugetul de 
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dezvoltare făcut 100% față de bugetul inițial, deci tot ce vine de la 30 septembrie 
încoace va fi un plus pentru activitatea Consiliului județean, le mulțumesc pe această 
cale colegilor mei și dumneavoastră tuturor, pentru contribuția la aceste realizări. 

* 
Domnul Margin Gabriel-Adrian intră  în ședință la ora 9,04         

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt.  

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este împotrivă? 10 consilieri județeni: Irimiea Anca-Manuela PSD, 

Panie Sergiu PSD, Pop Gheorghe-Ioan PSD, Demle Alin PSD, Borna 
Mihai-Alexandru PSD, Opriș Alin-Florin PSD, Souca Valentina-Lucia PSD, 
Forț Corina-Emilia PSD, Ardelean Gheorghe PSD, Costinaș Ovidiu PSD. 

- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 20 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 21 voturi “pentru”, 10 ”împotrivă” şi 0 „abţineri”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului de funcţionare şi 
dezvoltare al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului 
județean, la 30 septembrie 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 143 

* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.134 din 26.09.2023 privind 
aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea drumurilor judeţene, din 
administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de iarnă 2023-2024, îl 
invit pe dl. consilier OPRIȘ ALIN-FLORIN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. BLAGA DUMITRU 
Domnule Președinte, nu particip la deliberare și la vot. Mulțumesc. 

* 
Domnul Blaga Dumitru nu participă la deliberare și la vot. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                   * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
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- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 29 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                         *  
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.134 din 26.09.2023 privind 
aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea drumurilor judeţene, din 
administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de iarnă 2023-2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 144 

* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie „Amenajare accese și sisteme de colectare și evacuare a apelor pluviale 
pentru DJ 109F: Gâlgău - Poiana Blenchii - limită județul  Maramureș”, îl invit pe 
dl. consilier IEPURE IOAN-VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiilor 
de specialitate.     

* 
Dl. IEPURE IOAN-VIOREL 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                              
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                         *  
Cu un număr de 31 voturi “pentru”,  a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Amenajare accese și sisteme de colectare și evacuare a apelor pluviale pentru DJ 
109F: Gâlgău - Poiana Blenchii - limită județul  Maramureș”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 145 

* 
                                            *                    * 

 
 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 133 din 26 septembrie 2018 privind 
aprobarea proiectului „Reabilitare şi modernizare drum  judeţean  DJ 109E: limită 
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județul Cluj-Fodora-Rus-Buzaș-Lozna-DN 1H (pod Ciocmani), km 17+000-
62+782” și a cheltuielilor aferente, în vederea promovării spre finanțare în cadrul 
POR 2014-2020, cu modificările și completările ulterioare, îl invit pe dl. consilier 
BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                                                      
Dl DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 133 din 26 septembrie 2018 privind 
aprobarea proiectului „Reabilitare şi modernizare drum  judeţean  DJ 109E: limită 
județul Cluj-Fodora-Rus-Buzaș-Lozna-DN 1H (pod Ciocmani), km 17+000-62+782” 
și a cheltuielilor aferente, în vederea promovării spre finanțare în cadrul POR 2014-
2020, cu modificările și completările ulterioare. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 146 

* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023, îl invit pe dl. consilier OPRIȘ 
ALIN-FLORIN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.  

* 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                                                                  
                                                          * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
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rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 147 

* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr. 106 din 09 
august 2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, 
a actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru 
obiectivul de investiții „Punere în siguranță pod peste râul Someș, pe DJ 108E, km 
1+630”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”, precum și a sumei  reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 
bugetul județului pentru realizarea obiectivului, îl invit pe dl. consilier PANIE 
SERGIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. PANIE SERGIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                                                                                                                  
                                                          *                                  
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr. 106 din 09 august 
2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a 
actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de 
investiții „Punere în siguranță pod peste râul Someș, pe DJ 108E, km 1+630”, aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 
sumei  reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul județului pentru 
realizarea obiectivului. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 148 

* 
                                           *                    * 

 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr. 109 din 09 
august 2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, 
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a actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru 
obiectivul de investiții „Consolidare pod pe DJ 110C, km 0+430, în localitatea 
Ileanda”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”, precum și a sumei  reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 
bugetul județului pentru realizarea obiectivului, îl invit pe dl. consilier BORNA 
MIHAI-BOGDAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
Dl. BORNA MIHAI-BOGDAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                                                                                                                  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                        *  
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr. 109 din 09 august 
2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a 
actualizării indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de 
investiții „Consolidare pod pe DJ 110C, km 0+430, în localitatea Ileanda”, aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a 
sumei  reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul județului pentru 
realizarea obiectivului. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 149 

* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj nr. 171 din 29 
decembrie 2022 privind aprobarea tarifelor pentru serviciile delegate practicate de 
către S.C. „Pază Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău, îl invit pe dl. consilier 
MONI SÁNDOR să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. MONI SÁNDOR  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                                                                  

* 
 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Domnule Președinte, nu particip la deliberare și la vot. Mulțumesc. 

* 
Domnul Szilágyi Róbert-István nu participă la deliberare și la vot. 
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*                                                   
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 29 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                        *  
Cu un număr de 30 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj nr. 171 din 29 
decembrie 2022 privind aprobarea tarifelor pentru serviciile delegate practicate de 
către S.C. „Pază Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 150 

* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public al Comunei Someș-Odorhei şi 
administrarea Consiliului Local al Comunei Someș-Odorhei, în domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, o invit pe dna. 
consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.    

 * 
Dna. SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                                                                  

*                                                          
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu precizarea că pentru adoptarea acestuia 
sunt necesare voturile a 2/3 din numărul consilierilor: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                        *  
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

solicitarea trecerii unor imobile din domeniul public al Comunei Someș-Odorhei şi 
administrarea Consiliului Local al Comunei Someș-Odorhei, în domeniul public al 
Judeţului Sălaj şi administrarea Consiliului Judeţean Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 151 
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* 
                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
10. La punctul 10 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl invit pe dl. consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                                                                                               

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 31 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 152 
* 

                                           *                    * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
11. Diverse 
La diverse dacă sunt întrebări? Vă rog. 
Dl. OLAR NICOLAE 
Am eu, domnule Președinte o scurtă intervenție dacă se poate? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Da. Cu drag. 
Dl. OLAR NICOLAE 
Domnule Președinte, Compania Națională de Drumuri a lansat o dezbatere 

publică pentru selectarea traseului drumului expres Baia Mare-Dej, o variantă de 
traseu străbate și județul Sălaj prin zona Orașului Jibou, noi ca și consilieri județeni 
considerăm că această variantă ar reprezenta un pas important în dezvoltarea 
județului, fiind o legătură bună pentru sălăjeni cu județul Maramureș dar și cu Orașul 
Baia Mare. Această variantă se va afla la o distanță de doar 20 km de Autostrada 
Transilvania și cred că este clar pentru toată lumea ce beneficii ar aduce pentru 
județul nostru, reprezentând o oportunitate care nu ar trebui ratată. Domnule 
Președinte, vă solicităm să luați toată măsurile administrative și politice astfel încât 
acest drum expres să treacă prin județul Sălaj, cerem de asemenea și parlamentarilor 
sălăjeni să se implice și să susțină acest demers al nostru care va ajuta la dezvoltarea 
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Sălajului. Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Domnule Olar și eu vă mulțumesc, mă bucur că apreciați eforturile 

Președintelui Consiliului județean, ca acest drum să vină prin județul Sălaj, să știți că      
mi-am adus un  aport extraordinar la dezbaterea aceasta și sunt convins că aceasta va 
fi ultima variantă, dacă o să vă uitați tot pe site-urile CNAIR o să vedeți că acum 
două luni de zile nu exista varianta cu Orașul Jibou și traversarea județului Sălaj pe 
toată această suprafață pe care o spuneți și dumneavoastră azi. Eu mă bucur că și 
dumneavoastră apreciați această variantă ca fiind oportună și importantă în 
dezvoltarea județului Sălaj. Să știți că a contribuit foarte mult, inclusiv acel 
parteneriat pe care l-am făcut noi, Consiliul județean, prin aprobarea dumneavoastră 
cu CNAIR în ceea ce înseamnă realizarea drumului expres între Românași și Jibou, 
dacă nu am fi avut demersurile făcute la timp și parteneriatul cu CNAIR pentru 
realizarea acestui drum expres, să știți că nu ar mai fi fost varianta ca Autostrada 
Nordului să traverseze pe lângă Jibou, județul nostru. Dar datorită acestei legături 
care în 20,5 km se pot face aceste conectări A3 cu Autostrada Nordului, CNAIR -ul a 
găsit ca oportună oferirea acestei posibilități de dezbatere publică și cred și a alegerii 
acestui traseu care străbate județul Sălaj de la Gâlgău până la Jibou și pe urmă 
Benesat și Ulmeni. Vă mulțumesc. Dacă sunt alte discuții? 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Aș dori eu să intervin, dacă îmi permiteți? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule consilier. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Domnule Președinte, am tot așteptat invitația dumneavoastră pentru a analiza 

mai în profunzime premierea olimpicilor și a cadrelor didactice, însă această nu a mai 
venit. Nu aceasta ar fi marea problemă, am considerat că probabil ați făcut această 
analiză la nivelul Consiliul județean și cu alte instituții din domeniu și nu a mai fost 
necesară prezența noastră. Personal, mă așteptam ca acest proiect să afle pe ordinea 
de zi și pe lângă acest proiect și o rectificare bugetară în acest sens, nici acest lucru 
nu s-a mai întâmplat. Din păcate mai avem două ședințe ordinare până la finalul 
anului și până în momentul în care prevederea legislativă care permite această 
premiere nu va mai produce efecte din ceea ce știu eu, deci timpul este tot mai scurt, 
iar sentimentul meu personal este că există alte probleme din cauza cărora se amână 
această premiere. Așadar v-aș întreba care este problema reală și de ce tot amânăm 
această premiere și dacă ne asumăm ceea ce am spus în trecut și vom realiza această 
premiere? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Tot ceea ce ne-am asumat vom realiza, domnule consilier și cel târziu la finalul 

celeilalte săptămâni, nu următoarea, deci în două săptămâni ne vom întâlni pentru că 
suntem în analiză, există un număr, adică toate informațiile pe care le-am avut, nu ne-
au dat posibilitatea să vă invităm și vă răspundem întrebărilor sau să putem să luăm o 
decizie, dar cu siguranță că pe ordinea de zi a lunii noiembrie vom avea acest proiect, 
ca să ne încadrăm în timp și să realizăm și acest proiect în scopul de a premia pe cei 
care sunt modele pentru ceilalți și au rezultate benefice și pentru noi dar și pentru ei și 
foarte frumoase la nivelul județului, deci cu siguranță ne vom întâlni și vom dezbate 
împreună cu dumneavoastră și cu celelalte partide care compun Consiliul Județean 
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Sălaj acest proiect. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Deci să înțeleg că în luna decembrie, cel târziu va avea loc această premiere, 

poate chiar împrejurul datei de 1 Decembrie. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu neapărat trebuie să conteze data de 1 Decembrie sau așa, pentru că atunci 

avem probabil alte activități. Important este că în luna decembrie vom premia copiii 
care au avut rezultate meritorii la Olimpiadele Naționale și la altfel de Olimpiade. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Precum și cadrele didactice. Bine, mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vom analiza împreună domnule consilier, din păcate cadrele didactice sunt 

duble față de elevi, da o să discutăm prima dată ca să nu ținem o conferință de presă, 
că nu este presa alături de noi doar prin intermediul on-line, vom discuta pe-ndelete 
pe acest lucru noi și pe urmă vom decide. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Nu ținem o conferință de presă, doar dezbatem, până la urmă acesta este rolul 

nostru. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Bine. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Și eu vă mulțumesc. Dacă sunt alte intervenții? Nu sunt. Nemaifiind alte puncte 
înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi, mulțumindu-vă 
pentru participare și dorindu-vă o săptămână rodnică în continuare. Doamne-ajută! 

 
 

    PREȘEDINTE, 
                SECRETARUL GENERAL    

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                      AL JUDEȚULUI, 
      
                  Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 
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